
PROJEKT

Protokół Nr /2024

z obrad 65 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 14 lutego 2024 r. o godz.
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy
ni. Piaseezyńskiej 77.

W obradach udział wzięli: Zastępcy Burmistrza Ryszard Machałek oraz Dariusz ZieLiński,
Sekretarz Bożena Pindelska, Skarbnik Marta Niedzielska, Kierownik Wydziału Planowania
Przestrzennego Ewa Klimkowska —Sul, Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
Krzysztof Kasperec, Kierownik Wydziału Podatków i Gospodarki Odpadami Komunalnymi
Agnieszka Sohieraj, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska, Kierownik
WydziaFu Oświaty, Kultury i Zdrowia Anita Zakrzewska oraz mieszkańcy.

Ad I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 65

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista obecności

stanowi załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad radni otrzymali wraz

z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 64. sesji Rady Miejskiej.
5. Wys[ąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i woLne wnioski.
„7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy.

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowcj na rok 2024.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.
11. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach

wsparcia udzielającym schronienia osobom bezdomnym.
ł2. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2029.

ł3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Piaseczyńskiemu w roku 2024.
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14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 763/VIII/63/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmiany Uchwały
Nr 649/VIIL”54/2023 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r.
w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Konstancin-Jeziorna.

15. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwały Nr 764/V111163/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmiany Uchwały
Nr 650/VIII/54/2023 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r.
w sprawie ustaknia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego
usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część dzialki ewidencyjnej numer 12/3
z obrębu 0 1-16 wmieście Konstancin Jeziorna.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego
usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3
z obrębu 0-l6 wmieście Konstancin Jeziorna.

ł8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego wraz
z częścią gruntu usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 12/3 z obrębu 01-ł6 wmieście Konstancin Jeziorna.

19. Projekt uchwaŁy w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 27 z obrębu ewid. Oł-28
w Konstancinie-Jeziornie.

20. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Obory gmina
Konstancin-Jeziorna tzw. „Pola Oborskie” dla działek o nr ewid. 1/6 i 6/1 z obrębu
ewid. 00-16 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna.

21. Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji
informacji o kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających.

22. Korespondencja.
23. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski zaproponował, aby w punkcie 22

porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji

Rewizyjnej Rady miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (ł6 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Radna Dorota Zarzycka — członek Komisji skarg, wniosków i petycji zaproponowała, aby
w punkcie 23 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji
o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Konstancin-Jeziorna ( BRM 239/2022).

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Radna Dorota Zarzycka — członek Komisji skarg, wniosków i petycji zaproponowała, aby
w punkcie 24 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku
o założenie Młodzieżowej Rady Miej skiej Konstancina-Jeziorny (BRM 293/2023).
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W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zrnanę porządku obrad
został przyjęty.

Radna Dorota Zarzycka — członek Komisji skarg, wniosków i petycji zaproponowała, aby
xy punkcie 25 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na
bezczynność Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna w zakresie zbudowania ulicy
Bydgoskiej ( BRM 195/2023).

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Radna Dorota Zarzycka — członek Komisji skarg, wniosków i petycji zaproponowała, aby
w punkcie 26 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na
bezczynność Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna w zakresie walki ze smogiem we wsi
Okrzeszyn ( BRM 14712023 oraz BRM 149/2023).

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Radna Dorota Zarzycka — członek Komisji skarg, wniosków i petycji zaproponowała, aby
w punkcie 27 porządku obrad wprowadzić projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na
nicdopcłnienie obowiązków służbowych przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna
w zakresie realizacji przez gminę inwestycji budowy kanalizacji we wsi Okrzeszyn (BRM
254/2022).

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (8 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Radny Krzysztof Bajkowski zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na tym, aby
punkt 20 został przeniesiony do procedowania w punkcie 9.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Następnie, radny Krzysztof Bajkowski zaproponowal aby w punkcie 10 został wprowadzony
projekt uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego „Łąki Oborskie”.
Przewodnicząca Rady przypomniała, iż projekty uchwał, które planowane są do podjęcia
podczas obrad sesji procedowane są wg określonej procedury i w pierwszej kolejności
opiniowane na posiedzeniu właściwej merytorycznie Komisji. Zaproponowała, aby sprawy
poruszone w projekcie uchwały były omówione xy punkcie 9 porządku obrad. Wobec
powyższych ustaleń, radny Bajkowski wycofał się ze swojego wniosku.
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Wobec powyższego porządek obrad 63 sesji przedstawiał się następująco:

L Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 64. sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

XV tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjamL
9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Obory gmina
Konstancin-Jeziorna tzw. „.Pola Oborskie” dla działek o nr ewid. 1/6 i 6/ł z obrębu
ewid. 00-16 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna.

10. Projekt uchwały XV sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024
II. Projekt uchwały w sprawie zmiany WieLoletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.
12. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach

wsparcia udzielającym schronienia osobom bezdomnym.
13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy

Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2029.

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Piaseczyńskiemu XV roku 2024.

t5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 763/yIIL/63/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmiany Uchwały
Nr 649/yIIŁ”54/2023 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r.
w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Konstancin-Jeziorna.

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 764/yIIL”63/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 20 grudnia 2023 r. XV sprawie zmiany Uchwały
Nr 650/yIIL”54/2023 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r.
w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakiesu świadczenia usług w zakresie
odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego
usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3
z obrębu 01-16 wmieście Konstancin Jeziorna.

18. Projekt uchwaly w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego
usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 12/3
z obrębu 01-16w mieście Konstancin Jeziorna.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego wraz
z częścią gruntu usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer t2/3 z obrębu 01-16w mieśde Konstancn Jeziorna.

20. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 27 z obrębu ewid. 01-28
w Konstancinie-Jeziornie.

21. Projekt uchwały XV sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji
informacji o kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających
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22. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

23. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady
Gminy Konstancin-Jeziorna ( BRM 239/2022).

24. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o założenie Młodzieżowej Rady
Miejskiej Konstancina-Jeziorny (BRM 293/2023).

25. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie zbudowania ulicy Bydgoskiej (BRM 195/2023).

26. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie walki ze smogiem we wsi Okrzeszyn ( BRM
147/2023 oraz BRM 149/2023).

27. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków
służbowych przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna w zakresie realizacji przez
gminę inwestycji budowy kanalizacji we wsi Okrzeszyn (BRM 254/2022).

28. Korespondencja.
29. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej seąji.

Ad 4-Przyjęcie protokołu z 64 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do treści protokołu nie wpłynęły żadne uwagi
i przeszła do jego przyjęcia.

W wyniku głosowania: za
— jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 64 sesji.

Ad 5 — Wystąpienia mieszkańców.

Pani 1-lanna Szaflik — Prezes Towarzystwa Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina
zabrała głos w sprawie złożonego przez Towarzystwo pisma dot. zmiany planu
zagospodarowania Łąk Oborskich.
KoLejny mieszkaniec zabrał głos i poinformowal, iż rzeka Mała jest sucha nie dlatego, ze
brakuje wody, ale dlatego, że bobry budują tamy. NaLeży w (ej sprawie rozmawiać z Wodami
Polskimi.
Pan Daniel Petryczkiewicz zabrał głos w imieniu micszkańców — społeczności walczącej
o Łąki Oborskie (wystąpienie w załączeniu do niniejszego protokołu).
Pan Robert Kowalski zabrał głos w sprawie słów radnej Anny Borowskiej podczas
posiedzenia Komisji BOKiS.
Pan Zygmunt Włodarczyk zapytał o szczegóły raportu otwarcia oraz podsumowania dzialań
Burmistrza w okresie jego kadencji.
Pani Monika Bukowińska zauważyła, iż Łąki Oborskie to nasz kapitał, mikroklimat
uzdrowiska, każdy teren zielony powinien być pod ochroną. Poprosila o wycofanie się ze
sprzedaży działki gminnej przy ul. Wilanowskiej.
Pani Czesława Gasik zabrała głos i poparła wniosek o ochronie Łąk Oborskich, który
przedstawiła Pani Szaflik - dodając, iż musimy chronić to co mamy. Poparła również
wystąpienie Pana Petryczkiewicza.
Pan Jan Strękowski poparł słowa Pani Gasik i zaapelował: zablokujmy pozbycie się
możliwości przeznaczenia Łąk na inne cele. Zapytał również o powody zwiększenia środków
na budowę ZGK, a także o sytuację związaną z odprowadzaniem ścieków z ul. Prawdziwka
do rzeki Zgorzały.
Pan Marcin Zółtek zabrał głos i poinformował, iż grywał w golfa i musi stwierdzić, iż nic
gorszego nie mogłoby się nam przytrafić niż pole golfowe. Poprosił o niewstrzymywanie się
podczas głosowania.
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Pan Michał Wiśniewski zauważył, iż w związku z tym, iż gmina otrzymała opracowania dot.

Łąk Oborskich oraz rzeki Jeziorki należy zorganizować spotkanie mieszkańców z autorami

tych opracowań, niech nie leżą one bezowocnie tylko wykorzystajiuyje.
Pani Lilia Sokół zabrała głos i poinformowała, m.in. iż co do Łąk Oborskich jestem za zmianą

mpzp.
Pan Sławomir Sziosak zauważył, że jeśli idzie o mpzp okolic ul. Muchomora i Prawdziwka,

to dalej nic się tam nie dzieje.
Na pytania i uwagi radnych odpowiedzieli Zastępcy Burmistrza oraz Kierownik

Klimkowska-Sul.

Ad 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Radny Bogusław Komosa zapytał o wynik sprawy sądowej przeciwko bankom odnośnie

utraconych 5 milionów i poprosił o odpowiedź na piśmie.
Radna Anna Borowska odniosła się do swojej wypowiedzi podczas posiedzenia Komisji

BOKiS, a talce zapytała o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic Mickiewicza

z Wilanowską
Radna Izabella Wieczorek — Przewodnicząca Komisji BOKiS — poinformowala, iż w marcu

zwoła posiedzenie ww. Komisji, na której omówione zostaną szczegóły przyznawania dotacji

klubom sportowym.
Radny Arkadiusz Głowacki zaapelował o jak najszybsze naprawienie nawierzchni ul.

Snieżnej, gdyż jest ona pełna ogromnych dziur. Radna Irena Sliwka poinformowała, iż taka

sama sytuacja jest na ulicy Uroczej.
Radna Iwona Siudzińska poprosiła o wOymianę transformatora na ul. Wspólnej.

Radna Renata Dąbrowska zapytała czy posiadamy jakieś informacje na temat studni

W Okrzeszynie i ogrodzenia działki na której studnia się znajduje.
Radny Krzyszrof Bajkowski zabrał głos w sprawie linii 724 i „L” omawianych na jednym

z posiedzeń Komisji Budżetu i zapytal: co w tej sprawie slychać?
Radny Piotr Wasilewski zapytał czy jest już szlaban lub zakaz wjazdu na groblę?
Radna Alfreda Konopka zwróciła się z prośbą o to, aby rejestry wyborców zostały podzielone

na dwie części w nadchodzących wyborach, aby było szybciej i nie było kolejek.

Przewodnicząca Rady zauważyła, iż drogi Skolimowa pn- zach i ul. Bydgoska są w fatalnym

stanie oraz zapytała: kiedy odbędzie się spotkanie z PGE?
Na pytania i uwagi radnych odpowiedzieli Zastępcy Burmistrza.

Ad 7 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gmint”,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należ,,ości i zobowiązań.

Burmistrz przekazał ww. informację w formie pisemnej. Radny Bogusław Komosa

zauważył, iż informacja jest niepełna, nie ma w niej informacji odnośnie zaległości

podatkowych.

Ad 8 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Przewodnicząca przekazała informacje w formie ustnej. Brak pytań.
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Ad 9 - Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego części terenów wsi Obory gmina Konstancin-Jeziorna
tzw. „Pola Oborskie” dla dzialek o nr ewid. 1/6 i 6/1 z obrębu ewid. OO-16 Obory w gminie
Konstancin-Jeziorna.

Radny Krzysztof Bajkowski przedstawił ww. projekt uchwały oraz rys historyczny
powstawania przepisów w tej sprawie. Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział
wzięli radni: Agata Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Krzysztof Bajkowski oraz Arkadiusz
Głowacki. Na pytania odpowiedziała Kierownik Ewa Klimkowska-Sul.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Przewodnicząca Rady podsumowała krótko dyskusję i poinformowała, iż będzie za
podjęciem tej uchwały.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 775/VIII/65/2024.

Następnie, Przewodnicząca Rady zarządziła 30 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady.

Ad 10 - Projekt uch waly ty sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2024.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, łnwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw -0, wstrzymało się -l Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 776!yIII/65/2024.

Ad 11 - Projekt uch wały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2 024-2 03 0.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, łnwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw -1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 777/VIII/65/2024.

Ad 12 - Projekt uch waly w sprawie szczegółowych zasad odplatności za pobyt ty ośrodkach
wsparcia udzielającym schronienia osobom bezdomnym.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Włodzimierz Wojdak
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 778/VIII/65/2024.
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Ad 13 - Projekt uch wały ty sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przenwcy

Domo we] i Ochrony Osób Doznających Przemoce” Domowej w Gminie Konstancin-Jeziorna

na lata 2024-2029.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na pytanie

radnego Bogusława Komosy: czy w gminie został ktoś skazany za pedofilię lub gwałt?

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Włodzimierz Wojdak

przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 779/V111165/2024.

Ad 14 - Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Piaseczyńskiemu w roku 2024.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (ł6 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 780!y11ł165/2024.

Ad 15 - Projekt uch wa4” w sprawie zmiany Uch wały Nr 763/VIII/63/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmiany Uchwały

Nr 649/VIII/54/2023 Rad)” Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r.

sprawie uch walenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy

Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Agnieszka Sobierąj przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na

pytanie radnego Bogusława Komosy.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw -0, wstrzymało się -I Rada Miejska podjęta ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 78 l/y11ł165/2024.

Ad 16 - Projekt uch wały w sprawie zmiany Uch wały Nr 764/VIII/63/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 20 grudnia 2023 r. w sprawie zmiany Uch wały

Nr 650/ViII/54/2023 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 22 tnarca 2023 r.

w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług it” zakresie odbioru

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania

tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę.

Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw -0, wstrzymalo się -1 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 782/VIII/65/2024.
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Ad 17 - Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego
usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część dzialki ewidencyjnej numer 12/3
z obrębu 61-16 w mieście Konstancin Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz poinformował
o wprowadzonej autopoprawce.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 783/y111165/2024.

Ad 18 - Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokału użytkowego
usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część dzialki ewidencyjnej numer 12/3
z obrębu 01-16 w mieście Konstancin Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz poinformował
o wprowadzonej autopoprawce.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 784/yłł1165!2024.

Ad 19 - Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego wraz
z częścią gruntu usytuowanego na nieruchomości stanowiącej część dzialki ewidencyjnej
numer 12/3 z obrębu 61-16 ty mieście Konstancin Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz poinformował
o wprowadzonej autopoprawce.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 785!yIII!65!2024.

Ad 26 - Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego płanu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 27 z obrębu ewid. 01-28
ty Konstancinie-Jeziornie.

Kierownik Ewa Klimkowska-Sul Przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzeimego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 6, przeciw -1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
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Nadano jej numer 786/VIII/65/2024.

Ad 21 - Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji
informacji o kandydatach na ławników w wyborach uzupełniających.

Kierownik Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały oraz poinformowała
o pozytywnej opinii Zespohi w sprawie kandydatów.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 787/VIII/65/2024.

Ad 22 - Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rad;”
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

Przewodniczący Komisji Rewizyj nej Adam Grzegorzewski przedstawił ww. projekt uchwały.
Brak pytań.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 788/VIII/65/2024.

Ad 23 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady
G,ninj” Konstancin-Jeziorna (BRM 239/2922,).

Radna Dorota Zarzycka- członek Komisji skarg, wniosków i petycji - przedstawiła ww.
projekt uchwały. Wywiązała się krótka dyskusja w tej sprawie, w której udział wzięli radni:
Krzysztof Bajkowski. Andrzej Cieślawski. Iwona Siudzińska, Agata Wilczek.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 789/Viii/65/2024.

Ad 24 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o założenie Młodzieżowej Rady
Miejskiej Konstancina-Jeziorny (BRM 293/2023).

Radna Dorota Zarzycka- członek Komisji skarg, wniosków i petycji - przedstawiła ww.
projekt uchwały. Wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy radnymi Krzysztofem
Bajkowskim i Andrzejem Cieślawskim.
W wyniku głosowania: za- 16. przeciw -0. wstrzymało się -l Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 790j”VIII/65/2024.

Ad 25 - Projekt uch wały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna iy zakresie zbudowania ulic;” Bydgoskiej („BRM 195/2023).

Radna Dorota Zarzycka- członek Komisji skarg, wniosków i petycji - przedstawiła ww.
projekt uchwały. Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zauważyła, iż cały czas przewijają się
drogi Skolimowa pn-zach, jest bardzo dużo maili oraz mieszkańców na dyżurach w tej
sprawie. Będę przeciwko tej uchwale.
W wyniku głosowania: za- 2, przeciw -2, wstrzymało się -l Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 791/VIIŁ”65/2024.
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Ad 26 - Projekt uch wały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Gminy
Konstancin-Jeziorna w zakresie walki ze smogiem we wsi Okrzeszyn (BRM 14 7/2023 oraz
BRM 149/2023).

Radna Dorota Zarzycka- członek Komisji skarg, wniosków i petycji - przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 10, przeciw -3, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 792/VIII/65/2024.

Ad 27 - Projekt uch wały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków
służbowych przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna w zakresie realizacji przez gminę
inwestycji budowy kanalizacji we wsi Okrzeszyn (BRM 254/2022).

Radna Dorota Zarzycka- członek Komisji skarg, wniosków i petycji - przedstawiła ww.
projekt uchwały. Przewodnicząca Rady zapytała: jak działa urządzenie do pomiaru jakości
powietrza na dachu samochodu Straży Miejskiej? Odpowiedzi udzielił Zastępca Rurmistrza
Ryszard Machałek.
W wyniku głosowania: za- łi, przeciw -2, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 793/VIłI/65/2024.

Ad 28- Korespondencja.

Przewodnicząca Agata Wilczek przypomniała, iż korespondencja wysyłana była na bieżąco.
Pytań brak.

Ad 29 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został
wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie 14.00.
Poinformowała również, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 27 marca 2024 r.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Gorat

II




